
Zlínská krajská asociace Sport pro všechny 
mobil: 737 936 951, e-mail: zlinsky@caspv.cz 

Národních bojovníků 1016/12, 76901 Holešov 

 
Z á p i s   č. 1 ze dne 26. ledna 2023 ze schůze Výkonného výboru a Kontrolní komise Zlínské KASPV, 

konané distanční formou 
 
Přítomni: PaedDr. Zdeňka Slavíková, Oto Kubíček, Kateřina Kašpárková, Tonda Mrhálek, Ing. Zdenka Kymlová, 

Mgr. Jana Kantorková a Luboš Špetla za KK 
  

Program: 1)  Blok informací předsedkyně Zlínské KASPV   Slavíková Zdeňka 
2)  Blok informací předsedkyně MR    Kašpárková Kateřina 
3)  Ekonomika ZKASPV, platba čl. příspěvků, evidence členů Kubíček Oto 
4)  Různé       všichni 

• Plnění úkolů z minulé schůze 

• schváleni Výroční zprávy za rok 2022 

• schválení navržených instruktorů na vyznamenání 

• Doplnění a schválení Plánu činnosti naší Zlínské KASPV na rok 2023 

• Prodiskutování příprav hlavních akcí kraje a republikových soutěží 

• další 
 
    
K bodu 1. Předsedkyně Zlínské KASPV Zdeňka Slavíková ve svém vystoupení přivítala přítomné, ocenila to, že 

se opět scházíme a jednáme, byť formou distanční, což je vzhledem k současné situaci rozumné a 
ekonomické řešení. Na příští schůzi, která bude Valnou hromadou kraje (čtvrtek 30.3.2023) se 
setkáme už obvyklým způsobem. Předsedkyně Zdeňka informovala členy Výkonného výboru o 
poznatcích a informacích z porady zástupců krajů s vedením ČASPV konané v Praze dne 3.12.2022. 

 Většinu informací zahrnul předseda Mirek Zítko do lednového Sdělení ČASPV, které sekretář rozeslal 
odborům. Na poradě v Praze se řešily různé úsporné varianty pro rok 2023, jako možnost navýšení 
členských poplatků nebo jiné přerozdělení toku peněz mezi regiony a krajem. Náš názor je, že pokud 
nepřijdou do sportu finance od státu, nemá cenu to málo přelévat v rámci krajů, to nám k jejich 
navýšení nepomůže. Co se týká odborů, ty stále mohou získávat nemalé prostředky z dotace Můj 
klub. Vše zřejmě bude řešeno až na VH ČASPV v Praze dne 29.4.2023. V současné době jsou už 
některá úsporná opatření v platnosti – digitální varianta časopisu Pohyb je život místo tištěné a 
zrušení odměn pořadatelům a rozhodčím na republikových soutěžích. 

 
 
K bodu 2.  Ve svém vystoupení se předsedkyně MR Zlínské KASPV Kateřina Kašpárková se členy VV probírala 

jednotlivé sportovní akce v Plánu činnosti na rok 2023, do kterého byly doplněny některé chybějící 
údaje o místě konání nebo termínu. 

 
 
K bodu 3. Krajský sekretář Oto Kubíček informoval přítomné o předběžném čerpání rozpočtu za rok 2022. Sdělil, 

že účetní rok 2022 skončí zřejmě s výsledkem mínus cca 45 000,- Kč. Účetnictví loňského roku zatím 
není ještě uzavřeno, veškeré informace však budou připraveny na VH kraje. Sekretář ubezpečil členy 
VV, že stále máme dostatek finančních prostředků pro fungování kraje v letošním roce. Finanční 
situaci v roce 2022 nám ztížilo také to, že jsme spolu s ostatními kraji neobdrželi peníze na plat účetní 
ve výši 10 000.- Kč a krajům byl rovněž o 10 000,- Kč snížen paušál pro režijní náklady. Přesto 
budeme muset letos zavést některá úsporná opatření, a to že náklady na všechny akce kraje by 
neměly skončit v červených číslech. A protože náklady na pronájmy tělocvičen a na přednášející 
lektory se zvýšily, budeme muset i my rozumně navýšit účastnické poplatky u všech námi pořádaných 
akcí, aby nám zůstalo dostatek prostředků na účast závodníků kraje na republikových soutěžích a 
abychom mohli nadále posílat naše instruktory a lektory na školení pořádané vedením ČASPV.   

   
 
K bodu 4. Byly splněny úkoly z minulé schůze, a to zajištění ocenění Krajským úřadem ve Zlíně našim 

instruktorům, kteří dlouhodobě pracují s mládeží. Ocenění se dostalo Daně Šohajkové z Březolup, 
Janě Kantorkové ml. z Rožnova p/R. a Vladimírovi Hrbasovi ze Vsetína. Byla zakoupena trička 
s logem našeho kraje pro děti i dospělé, kteří naši krajskou asociaci zastupují nebo reprezentují na 
republikových akcích. Trička dostali účastníci Letních slavností v Doubí, cvičenci světové 
gymnaestrády, děti a jejich doprovod na republikové Medvědí stezce a členové Metodické rady. Trička 
jsou hezká, slušivá a o jejich nákup a potisk se zasloužila Jana Kantorková ml. – díky. Posledním 
větším úkolem sekretáře bylo zajistit odpověď činovníků ČASPV k naší stížnosti na vyřazení našich 
gymnastek z republikové soutěže v gymnastice. Odpověď jsme přes urgence stále nedostali. 



 
Výroční zpráva za rok 2022 ještě není zatím účetně dokončena a bude se schvalovat na VH kraje. 
 
VV schválil zaslání návrhu ocenění našich instruktorek Marie Florecové z Loukova a Lydie Staroveské 
ze Slušovic, které u příležitosti jejich 70 narozenin, a hlavně za dlouhodobou dobrovolnou práci pro 
naši asociaci dostanou ocenění nejvyšší a tím je Zlatá medaile Dr. Tyrše, která je předávána na VH 
v Praze. 
 
Plán činnosti naší Zlínské KASPV byl doplněn a Výkonným výborem schválen. Je v příloze tohoto 
zápisu. 
 
VV prodiskutoval problematiku příprav našich hlavních akcí, což jsou Veřejná soutěžní přehlídka 
pohybových skladeb a krajská atletika a miniatletika. O organizaci obou akcí se už dlouhodobě starají 
naši zkušení instruktoři Katka Kašpárková a Luboš Špetla se svými týmy pořadatelů, takže žádné 
problémy neočekáváme. 
 
VV rozhodl na návrh předsedkyně Slavíkové, že na našich seminářích nebudeme z úsporných důvodů 
poskytovat žádné občerstvení pro účastníky (zdravou výživu), pouze kávu, čaj, případně nějakou 
sušenku. Rovněž úměrně zdražování všeho rozumně navýšíme účastnické poplatky. 
 
Zdenka Kymlová informovala přítomné na možnost grantů z Krajského úřadu pro oblast sociální. 
Katka Kašpárková přidala možnost čerpat finance z dotace Podpora malých obcí. 
 
Přikládám odkaz na stránkách KÚ Zlín: 
https://www.kr-zlinsky.cz/dotacni-programy-zlinskeho-kraje-na-rok-2023-cl-5541.html,    
kde najdete také termíny, od kdy do kdy máte možnost o grant nebo dotaci žádat. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsal:  Oto Kubíček 
Schválila: Zdeňka Slavíková 

https://www.kr-zlinsky.cz/dotacni-programy-zlinskeho-kraje-na-rok-2023-cl-5541.html

